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Időrendbeli bontás: 

2014.11.09 Alakuló Küldöttgyűlés 

2014.11.13 Képségviselői ülés 

2014.11.16 Külügyi Börze megbeszélés 

2014.11.20 Szoróanyag válogatás + EHKB 

2014.11.23 Külügyi Börze megbeszélés 

2014.11.26 Külügyi Börze + Bevonó délután 

Általános teendők 

A hallgatók kérdéseinek megválaszolása folyamatosan megtörtént, fogadóóráimat mikor 

betegség miatt nem tudtam megtartani jeleztem a weboldalon.  A weboldalán végre a friss 

erasmus szerződések listája található meg, késésses ugyan de a Nemzetközi és Mobilitási 

Osztály frissítette az aktuális listát. Újabb változás esetét természetesen a mi weboldalunkon 

is változni fog a lista. 

EHKB 

Az ülés előtt az összes partneregyetemről érkezett szóróanyagokat válógattuk órákon át, 

körülbelül 30 kiló anyagot kaptunk amit karok szintjén többé kevésbé sikerült szétválogatni. 

A TTK-s anyagok durván felét sikeresen szétosztottuk a Börze folyamán. Az EHKB ülés alatt 

megválasztásra került 4 jelentkező közül a Határontúli Kapcsolatokért Felelős Operatív Tag, 

röviden aki az itt tanuló határontúliakért, és az ottani egyetemekkel való kapcsolattartásért 

felelős. Egy TTáK-s felvidéki nemzetközi tanulmányokat hallgató lány lett végül a győztes, itt 

is szeretnék sok sikert kívánni munkájához. Ezen felül a Börze, és a leendő új weboldal volt 

az ülés napipontja. A weboldalhoz folyamatosan történik a tartalom gyűjtés, itt majd a 

hallgatók alapkar kiválasztása után informálódhatnak az erasmus pályázat folyamatáról. 

Külügyi Börze 

A TTK-s nyúzban megjelent erről egy rövid írás, itt inkább a technikai részleteiről szeretnék 

írni. A felvett szerezetek közül pár jelentze, hogy a jövőben szeretne előadást tártani, ezt a 

tervezett TTK-s külügyi tájékoztatóval összekapcsolva kerül vélhetőleg megtartása. A 

Börzének az előadás részlege a külső tényezők miatt (aka nem kaptunk termet délelőttre 

sehogy se) és a szervezői hibák miatt (a 2. kört meg irreálisan későre tettük) nem volt sikeres, 

de még aznap összeültünk és levontuk a következményeket, az erasmus7 februári program 

szervezése csírájában már elkezdődött. Az előző évekhez képest valamivel sikerült a Börze 

színvonalát emelni, de sajnos még mindig durva lemaradásban vagyunk a BTK-n szervezett 

pesti párunktól, de remélhetőleg tényleg elindultunk most a jó úton. 



Bevonó délután 

Közvetlenül a Börze után résztvettem a bevonó délutánon. A két szekcióm összesen 5 embert 

mozgatott meg, a tájékzotatás inkább Börze jellegűre sikeredett mint a biztos feladatinak 

bemutatása, de remélem így is minden résztvevő számára hasznos volt. 

Köszönöm hogy elolvastad beszámolómat, kérdéseket, észrevételeket szívesen fogadok! 
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Budapest, 2014.12.06 


